
Protokół nr 5/2019 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 15 maja 2019 r. 

 

Komisja Infrastruktury i Budżetu w składzie: 

1. Ziółkowski Ireneusz – Przewodniczący Komisji 

2. Knitter Rafał – Wiceprzewodniczący Komisji  

3. Batóg Marian – Członek Komisji  

4. Krycki Adam – Członek Komisji 

Osoby zaproszone i obecne na posiedzeniu: 

- Katarzyna Zakrzewska – insp. ds. gospodarki odpadami 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zapoznanie z funkcjonowaniem systemu gospodarki odpadami. 

3. Sprawy bieżące. 

Ad. 1-2 

Komisja przyjęła porządek obrad. Komisja doprecyzowała pkt 2 o następujące zagadnienia: 

1) Założenia ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie. 

2) Koszty poniesione na gospodarkę odpadami. 

3) Ściągalność opłat za odbiór odpadów komunalnych. 

4) Zasady funkcjonowania Punktu Selektywnego Odbioru Odpadów Komunalnych. 

W sprawie, wymienionych punktach od 1 do 4 przeprowadzono rozmowę z panią Katarzyną 

Zakrzewską – pracownikiem Urzędu Gminy zajmującą się gospodarką odpadami. 

Ustalono iż na terenie Gminy Dębnica Kaszubska zamieszkuje 9365 osób. Zgodnie z złożonymi 

deklaracjami wynika, że mieszkańców jest 7500. W tym złożonych deklaracji jest 2690 szt. 

Deklaracje należy jeszcze podzielić, na deklaracje gdzie odpady są segregowane przez 

mieszkańców i jest ich 2267 szt. tj. 85 % i deklaracje na odpady zmieszane jest ich 423 szt. tj. 

15 %. 

Zebrane dane od stycznia włącznie z miesiącem kwiecień 2019 roku, przedstawiają, że z terenu 

Gminy Dębnica Kaszubska wywieziono: 

a) odpadów zmieszanych 342,67 ton, 

b) segregowanych wywieziono 290,47 ton. 

Za ilości wymienione wyżej wywiezionych odpadów zgodnie z umową Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej z Bierkowa zapłacono i wydatki zamknęły się kwotą 560 756,42 zł.  

560 756,42 zł x 3 = 1 682 269,26 zł. 

Jest to prognozowana – szacowana kwota roczna – 2019 rok – (1 682 269,26 zł). 

Wpływy zgodnie z deklaracjami wyniosły 360 367,90 zł. 



Różnica, czyli dopłata wynosi – 200 388,52 zł. 

Biorąc pod uwagę prognozowaną kwotę, zgodnie z deklaracjami na 2019 rok wyniesie ona 1 124 

426,30 zł. 

Różnica na rok 2019 wyniesie 557 842,96 zł. 

Prognozowana ilość odpadów, które zostaną wywiezione w 2019 roku wynosi: 

a) zmieszanych 1024 tony, 

b) segregowanych 871,41 tony. 

Stawki za 1 tonę w 2019 roku wyniosą: 

a) segregowane 978 + 8 % = 1056,24 zł, 

b) zmieszane 688 + 8 % = 743,04 zł. 

W obliczeniach brano dane z deklaracji: 

a) odbiór jednokrotny w ciągu miesiąca i zagospodarowanie odpadów komunalnych, 

(segregowane i zmieszane) w przeliczeniu ile osób w gospodarstwie, 

b) odbiór dwukrotny w ciągu miesiąca i zagospodarowanie odpadów komunalnych, 

(segregowane i zmieszane) w przeliczeniu ile osób w gospodarstwie. 

Pani Katarzyna Zakrzewska poinformowała również o uzyskanych danych z firmy PGK. 

W pojazdach pracownicy posiadają wmontowany GPS. Dane są zgodne z kartą pracy pojazdu, 

odnotowany jest przejazd docelowy do miejscowości, zatrzymania się przy posesjach. Kursy są 

zgodne. 

W dalszej rozmowie ustalono zasady funkcjonowania Punktu Selektywnego Zbiórki Odpadów 

Komunalnych przy ul. Przemysłowej w Dębnicy Kaszubskiej. 

Dane pochodzą od stycznia do kwietnia 2019 roku. 

Przyjęto łącznie 100 ton – śmieci wszystkie. 

a) Makulatura – 5 ton, 

b) Szkło – 9 ton, 

c) Tworzywa sztuczne – 7 ton, 

d) Zużyte opony – 7 ton, 

e) Chemikalia – 1 tona, 

f) Biodegradacyjne – 17,44 tony, 

g) Budowlane – 17,06 ton, 

h) Odzież – 2 tony, 

i) RTV – 3,74 tony, 

j) Odpady wielogabarytowe – 30,46 tony. 

W sezonie 2019 od maja do września zgodnie z projektami, które zostały wykonane zostaną 

postawione pojemniki do zbiórki odpadów zmieszanych i plastików w miejscach wypoczynku 

i rekreacji tj. w Krzyni, Podwilczynie, przy Jeziorze Głębokim, przy jeziorze w Dobrej 

i Gałęzowie. Gmina zobowiązuje się do sprzątania przystanków autobusowych i placów zabaw. 

  



Ad. 3 

Komisja Infrastruktury i Budżetu zauważa, że jest różnica w ilości zameldowanych mieszkańców 

gminy – 9365, a ilością mieszkańców wyszczególnionych w deklaracjach tj. 7500 osób. 

Zauważono również stałą tendencję osób uchylających się od zapłaty za odbiór nieczystości 

z posesji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Infrastruktury i Budżetu 

 

/-/Ireneusz Ziółkowski 


